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Liepājas valstspilsētas pašvaldības dome 
 

pastāvīgā Izglītības, kultūras un sporta komiteja 

Rožu iela 6, Liepāja, LV-3401, tālrunis: 63404750, e-pasts: pasts@liepaja.lv, www.liepaja.lv 
 

SĒDES PROTOKOLS 
Liepājā 

 
2024. gada 7. novembrī 

 
Nr. 11 

Sēde sasaukta 2024. gada 7. novembrī pulksten 13:00. 
Sēde atklāta 2024. gada 7. novembrī pulksten 13:01. 
Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Jānis Vilnītis 
 

Sēdē piedalās 8 deputāti: 
Vilnis Vitkovskis, priekšsēdētāja vietnieks (attālināti) 
     Dace Bluķe 
     Kristers Krafts 
     Salvis Roga 
     Uldis Sesks 
     Modris Šveiduks 
     Helvijs Valcis 
     Jānis Vozņesenskis 
 

Uzaicinātās personas:  
Inga Ekuze, Liepājas Izglītības pārvaldes vadītāja (1.§, 2.§) 
Evija Mūrniece, Liepājas Sporta pārvaldes vadītāja vietniece (3.§) 
Aivis Tints, Liepājas Sporta pārvaldes vadītājs (4.§, 5.§) 
 

Sēdi protokolē Organizatoriskās daļas vadītājas vietniece Iveta Fomina 
 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Liepājas pirmsskolas izglītības iestādes “Mazulītis” nolikumu. 

2. Par sadarbības līguma slēgšanu projektā “Izglītības iestāžu nodrošinājums 
pilnveidotā vispārējās izglītības satura kvalitatīvai ieviešanai”. 

3. Par Liepājas valstspilsētas pašvaldības profesionālās ievirzes sporta izglītības 
iestāžu direktoru atlases atklātā konkursa nolikumu. 

4. Par 2029. gada Vasaras Eiropas Jaunatnes Olimpisko spēļu organizēšanu 
Liepājā. 

5. Informatīvs ziņojums par aktualitātēm sporta nozarē. 
 

1.§ 
Par Liepājas pirmsskolas izglītības iestādes “Mazulītis” nolikumu 

 
Ziņo Inga Ekuze:     - Pamatojoties uz Liepājas valstspilsētas 

pašvaldības domes 2023. gada 19. oktobra sēdē 
apstiprinātiem saistošajiem noteikumiem Nr.17 
“Liepājas valstspilsētas pašvaldības nolikums”, kurā 
paredzēta pašvaldības administrācijā ietilpstošo 
institūciju nosaukumu maiņa, tostarp arī izglītības 
iestāžu, ir sagatavots jauns pirmsskolas izglītības 
iestādes "Mazulītis" nolikums.  
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    Lūdz atbalstīt sagatavotos lēmuma un nolikuma 
projektus. 

Par lēmumu balso: 
"Par" – 
 
 
“Pret” – 
“Atturas” – 
“Nepiedalās” – 
 

 
    8 (Dace Bluķe, Kristers Krafts, Salvis Roga, 
Helvijs Valcis, Jānis Vilnītis, Vilnis Vitkovskis, Jānis 
Vozņesenskis, Modris Šveiduks) 
    nav 
    nav 
    1 (Uldis Sesks) 

Nolemj:      Akceptēt lēmuma projektu "Par Liepājas 
pirmsskolas izglītības iestādes “Mazulītis” 
nolikumu". 

 
2.§ 

Par sadarbības līguma slēgšanu projektā “Izglītības iestāžu  
nodrošinājums pilnveidotā vispārējās izglītības satura kvalitatīvai 

 ieviešanai” 
 

Ziņo Inga Ekuze:     - Informē, ka lēmums nepieciešams, lai nodrošinātu 
juridisko pamatu sadarbības līguma slēgšanai starp 
Liepājas valstspilsētas pašvaldību un Izglītības un 
zinātnes ministriju, lai Izglītības un zinātnes ministrija kā 
projekta īstenotāja veiktu datortehnikas iepirkumu un 
piegādi vispārizglītojošo skolu un pirmsskolas izglītības 
iestāžu piecgadīgo un sešgadīgo izglītojamo 
pedagogiem un atbalsta personālam. Īstenojot lēmumā 
minēto, Liepājas valstspilsētas vispārizglītojošo skolu 
un pirmsskolu piecgadīgo un sešgadīgo pedagogiem 
un atbalsta personālam tiks piegādāti datori atbilstoši 
ministrijas izstrādātajam aprēķinam proporcionāli 
pedagogu un atbalsta personāla darba slodžu skaitam 
attiecīgajās izglītības iestādēs, aprēķinam izmantojot 
Valsts izglītības informācijas sistēmas datus uz 
2023. gada 1. septembri. 
   Lūdz atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 
"Par" – 
 
 
 
“Pret” – 
“Atturas” – 
“Nepiedalās” – 
 

 
    9 (Dace Bluķe, Kristers Krafts, Salvis Roga, 
Helvijs Valcis, Uldis Sesks (“par”, paceļot roku) Jānis 
Vilnītis, Vilnis Vitkovskis, Jānis Vozņesenskis, 
Modris Šveiduks) 
    nav 
    nav 
    nav 

Nolemj:     Akceptēt lēmuma projektu "Par sadarbības 
līguma slēgšanu projektā “Izglītības iestāžu 
nodrošinājums pilnveidotā vispārējās izglītības 
satura kvalitatīvai ieviešanai”". 

 

3.§ 
Par Liepājas valstspilsētas pašvaldības profesionālās ievirzes  

sporta izglītības iestāžu direktoru atlases atklātā konkursa nolikumu 
 

Ziņo Evija Mūrniece:     - Informē, ka lēmums nepieciešams, lai uzsāktu 
Liepājas Kompleksās sporta skolas direktora atlases 
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procedūru. Saskaņā ar Ministru kabineta 2014. gada 
19. augusta noteikumu Nr. 496 "Kārtība un vērtēšanas 
nosacījumi valsts un pašvaldību izglītības iestāžu 
(izņemot augstskolas un koledžas) vadītāju un 
pašvaldības izglītības pārvalžu vadītāju amatu 
pretendentu atlasei" 4. punktu, Liepājas valstspilsētas 
pašvaldībai kā Liepājas Kompleksās sporta skolas 
dibinātājam ir jāizdod pretendentu atlases konkursa 
nolikums, kurā ir ietverta pretendentu vērtēšanas 
metodika, jāizveido pretendentu atlases komisija, kā arī 
jānosaka pretendentu iesniegto dokumentu izvērtēšana 
un atbilstoši komisijas ieteikumam jāpieņem lēmums 
par piemērotākā pretendenta iecelšanu amatā. 
Pretendentu vērtēšanas metodika, kā arī pretendentu 
iesniegto dokumentu izvērtēšanas kārtība ir ietverta 
nolikumā “Liepājas valstspilsētas pašvaldības 
profesionālās ievirzes sporta izglītības iestāžu direktoru 
atlases atklātā konkursa nolikums”.  
    Lūdz atbalstīt sagatavots lēmuma un nolikuma 
projektus. 

Duskusijā par jautājumu 
piedalās: 

 
    Salvis Roga par Kompleksās sporta skolas 
treniņprocesu nodrošinājumu; Evija Mūrniece par 
mikroklimatu sporta skolā; Jānis Vilnītis par sporta 
skolas audzēkņu vecāku līdzfinansējuma samaksas 
tiesiskās kārtības nodrošinājumu. 

Par lēmumu balso: 
"Par" – 
 
 
“Pret” – 
“Atturas” – 
“Nepiedalās” – 
 

 
    9 (Dace Bluķe, Kristers Krafts, Salvis Roga, 
Helvijs Valcis, Uldis Sesks, Jānis Vilnītis, Vilnis 
Vitkovskis, Jānis Vozņesenskis, Modris Šveiduks) 
    nav 
    nav 
    nav 

Nolemj:     Akceptēt lēmuma projektu "Par Liepājas 
valstspilsētas pašvaldības profesionālās ievirzes 
sporta izglītības iestāžu direktoru atlases atklātā 
konkursa nolikumu". 

 
4.§ 

Par 2029. gada Vasaras Eiropas Jaunatnes Olimpisko spēļu  
organizēšanu Liepājā 

 
Ziņo Aivis Tints:     - Informē, ka lēmums nepieciešams, lai Liepājas 

valstspilsētas pašvaldība varētu piedalīties Eiropas 
Olimpiskās komitejas organizētajā konkursā par 
tiesībām 2029. gadā Liepājā organizēt Vasaras Eiropas 
Jaunatnes Olimpiskās spēles (European Youth 
Olympic Festival). Eiropas Jaunatnes Olimpiskā 
Festivāla (turpmāk - EJOF) mērķis ir veicināt sporta 
attīstību, jauniešu iesaisti un veselīgu dzīvesveidu 
Eiropas līmenī. EJOF ir kā platforma, kurā tiek 
popularizētas Olimpiskās vērtības – izcilība, draudzība 
un cieņa. Informē par ieguvumiem, organizējot Liepājā 
EJOF: starptautiska atpazīstamība un prestižs; 
sabiedrības iesaiste un kopienas labklājības 
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paaugstināšana; sponsoru un finansējuma piesaiste ar 
ilgtermiņa vērtību un ilgtermiņa sporta attīstība un 
veselīga dzīvesveida veicināšana. Atzīmē, ka festivāla 
organizēšana Liepājā varētu kļūt par iedvesmas avotu 
un motivāciju vietējiem jauniešiem, veicinot viņu 
iesaistīšanos sportā un mērķtiecīgāku sportisko 
izaugsmi. Tas radītu iespēju jauniešiem izjust Olimpiskā 
gara klātbūtni savā pilsētā un valstī, mudinot viņus ne 
tikai apmeklēt treniņus un sacensības, bet arī sasniegt 
izcilību un pilnveidot savas prasmes. 

Diskusijā par jautājumu 
piedalās: 

 
     - Dace Bluķe par Eiropas Olimpiskās komitejas 
lēmuma paziņošanas termiņu; Salvis Roga par 
pieteikuma iesniegšanas termiņu, par teicamo Liepājas 
sporta infrastruktūru Olimpiskā festivāla norisei un 
gatavību organizēt to.  

Par lēmumu balso: 
"Par" – 
 
 
 
“Pret” – 
“Atturas” – 
“Nepiedalās” – 
 

 
    9 (Dace Bluķe (“par”, paceļot roku), Kristers Krafts, 
Salvis Roga, Helvijs Valcis, Uldis Sesks, Jānis 
Vilnītis, Vilnis Vitkovskis, Jānis Vozņesenskis, 
Modris Šveiduks) 
    nav 
    nav 
    nav 

Nolemj:     Akceptēt lēmuma projektu "Par 2029. gada 
Vasaras Eiropas Jaunatnes Olimpisko spēļu 
organizēšanu Liepājā". 

 
5.§ 

Informatīvs ziņojums par aktualitātēm sporta nozarē 
 

Ziņo Aivis Tints:    - Informē, ka pamatojoties uz nolikumu “Par sporta 
sacensību un pasākumu projektu līdzfinansēšanu” 
2024. gadā atbalstīts 61 projekts par kopējo summu 
435 912 eiro; līdz 4. novembrim noslēgti 53 līgumi un to 
grozījumi par summu 413 322 eiro; šogad plānots 
noslēgt vēl 4 līgumus par summu 13 260 eiro; atzīmē, 
ka atteikumu realizēt sacensības iesnieguši 4 
līdzfinansējuma saņēmēji par summu 9 330 eiro. 
Atzīmē, ka Sporta pārvalde piedalījās EPSI ikgadējā 
sanāksmē, kurā iepazinās ar projektiem, kas varētu 
veicināt sporta attīstību, inovāciju ieviešanu un pilsētas 
starptautisko atpazīstamību. Informē par sporta skolu 
audzēkņu skaita tendencēm. Atzīmē, ka darbu uzsācis 
jaunais Futbola skolas direktors Endijs Šlampe un 
aktualizējis jautājumu par Futbola skolu, norādot, ka 
treniņprocesos ar kvantitāti ir nedaudz zaudēta 
kvalitāte, tādējādi direktors ir vērsies ar dažādiem 
risinājumiem kā šo situāciju pakāpeniski uzlabot. 
Informē, ka tiks izsludināts konkurss uz vakanto 
Kompleksās sporta skolas direktora amata vietu; par 
mēŗķtiecīgu biedrības ‘’Hockey Liepāja’’ darbu, lai klubs 
atgrieztos virslīgā; par jauniešu hokeja panākumiem 
Somijas “Mestis” līgā; par Sporta spēļu skolas jauno 
ikonu. Informē, ka Sporta pārvalde ir sagatavojusi un 
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iesniegusi saskaņošanai saistošo noteikumu projektu 
“Par pašvaldības atbalstu sporta projektu īstenošanai 
Liepājā”, kuru plānots apstiprināt decembra Domes 
sēdē; sagatavoti trīs nolikumi par līdzfinansējuma 
piešķiršanas kārtību dažāda veida sporta sacensību un 
pasākumu organizēšanai; trīs nolikumi par dotācijas 
piešķiršanas kārtību dažāda veida sporta organizāciju 
un individuālo sportistu atbalstam.  
Informē par tuvākā laikā plānotajām sacensībām:  
- tiks izspēlēti vairāki pilsētas čempionāti – čempionāti 
telpu futbolā, basketbolā, hokejā, florbolā, novusā un 
šautriņās; 
- 23.novembrī Spēka, ātruma un izturības sacensības 
"Liepāja Throwdown 2024"; 
- 23.novembrī XVII Latvijas ziemas peldēšanas 
čempionāts; 
- 30. novembrī Sporta deju sacensības ”Dzintarlāsīte”. 
Plānotie darbi: 
- pieteikumu aizpildīšana EYOF līdz š.g. 2. decembrim; 
- sporta pasākumu un dotāciju līdzfinansēšanas 
konkursa izsludināšana; 
- par trīs brīvpieejas laukumu attīstības plāna izveidi. 

Diskusijā par jautājumu 
piedalās:  

 
   - Jānis Vilnītis, Jānis Vozņesenskis, Aivis Tints, Salvis 
Roga par sporta skolu vadības un treneru aktīvāku 
iesaisti komunikācijā ar audzēkņu vecākiem, par 
sapulču un vecāku padomju sēžu organizēšanas 
nepieciešamību; par brīvpieejas laukumu attīstības 
plāna izstrādi.  

Par lēmumu balso: 
"Par" – 
 
 
“Pret” – 
“Atturas” – 
“Nepiedalās” – 
 

 
9 (Dace Bluķe, Kristers Krafts, Salvis Roga, Helvijs 
Valcis, Uldis Sesks, Jānis Vilnītis, Vilnis Vitkovskis, 
Jānis Vozņesenskis, Modris Šveiduks) 
    nav 
    nav 
    nav 

Nolemj:     Pieņemt zināšanai informatīvo ziņojumu par 
aktualitātēm sporta nozarē. 

 

 
Sēde slēgta 2024. gada 7. novembrī pulksten 13:35. 
 
Priekšsēdētājs                      Jānis Vilnītis  

Protokolēja                                 Iveta Fomina  

 


